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Styrets sammensetning 
 

Styret i Nordreisa Idrettslag hovedlaget har i 2016 bestått av følgende medlemmer: 

Leder:     Elin Kaasen 

Nestleder:    Ragna Hansen 

Sekretær:    Odd Hugo Pedersen 

 

Leder Fotball:   Hilde Nyvoll  

Leder Håndball  Hanne Fjellstad 

Leder Sykkel   Stein Erik Lunde 

Leder Orientering  Stig Løvlund 

Leder Ski og skiskyting Kjetil Hallen  

1. vara:   Torstein Karlsen 

2. vara   Bård Sandberg 

 

Andre roller i idrettslaget 

Medlemsansvarlig:  Asbjørn Tretten 

Prosjektleder Saga skistadion og nytt klubbhus: Stein Jaatun 

Leder idrettsskolen  Liv Anita Kristiansen Østgård 

Regnskapsfører:  Eivind Bergmo 

 

Andre tillitsvalgte: 

Hederspriskomite:  Ragna Hansen 

    Unni Johansen 

    Arnt Larsen 

 

Kontrollkomite:  Odd Erik Elveslett 

    Frank Båtnes    

    

Valgkomite:   Ragna Hansen 

    Nils Tore Andreassen 

     

Representanter 

årsmøtet  

idrettsrådet:   Ragna Hansen 

  

Revisorer:    Bodil Berg  

    Lina Olsen 

 

 

 

Styrets arbeid 
 

Styremøter 

Det er avholdt 6 styremøter hvor 46 saker er behandlet. 
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Spesielle oppgaver 

Skihuset i Saga er ferdigstilt og har vært i drift siden august 2016. Det er utbetalt 

sponsormidler og tilskudd fra fylket, til huset. Vi har over år satt av midler til egenkapital til 

investering i anlegg og har vurdert vår økonomiske situasjon slik at det er forsvarlig å gå i 

gang med neste investeringsprosjekt. Opprinnelig skulle neste investeringsprosjekt være 

flytting og oppgradering av anlegg for skiskyting, men planarbeidet er ikke kommet så langt 

at vi kan gå i gang med anskaffelsen. Hovedlaget ved leder, har derfor arbeidet med 

forprosjekt rehabilitering av Ymber arena – sentralanlegg. Forprosjektet er ferdigstilt, det er 

innhentet priser fra tre leverandører, prosjektet er forhåndsgodkjent av Nordreisa kommune, 

det er sendt inn spillemiddelsøknad for anlegget. Dersom rehabilitering vedtas av årsmøte, må 

anskaffelsen settes i gang umiddelbart, dersom en skal rekke å utføre arbeidet sommeren 

2017. Videre planarbeid med oppgradering/flytting av anlegg for skiskyting, skjer parallelt.  

 

Aktivitet 

Viser til gruppenes årsmeldinger. 

 

Vurdering av aktivitet i forhold til mål: 

Anleggsutvikling: Nytt klubbhus er i drift. Mange gode tilbakemeldinger fra egne 

medlemmer og andre klubber. Se årsrapport fra skigruppen. Utskifting av kunstgress er 

forhåndsgodkjent av Nordreisa kommune og det er sendt inn søknad om spillemidler. Det 

arbeides med plan for flytting og bygging av nytt anlegg for skiskyting. 

Fotball: Inkluderingstiltak: samarbeid med flyktning-mottaket, 7-er herrelag i seriespill. Økt 

dugnadsarbeidet.  

Idrettsskolen: God oppslutning om tilbudet. Trenerkabalen er utfordrende men har løst seg. 

Det er ekstra utfordrende å få trenere til fotballaktiviteten, her mangler det trenere. 

Friidrett: Alle løpsarrangementer kommer inn under særforbundet, friidrett. Mangler trenere 

og styremedlemmer, det har derfor ikke vært organisert friidrettstrening i 2016. 

Sykkel: Gjennomført planlagte ritt, vår og høsttrening/aktivitet i idrettsskolen. 

Ski og skiskyting: God deltagelse på skigruppas del av årshjulet i idrettsskolen De fleste 

trenerne har gjennomgått trener 2 kurs. Vellykkede løpsarrangementer, gode 

tilbakemeldinger. Drift av det nye skihuset går bra, se egen årsrapport. 

Håndball: En av målsetningene har vært å rekruttere og utdanne flere dommere og trenere. Mål om 

å få til trener og oppmann forum i neste sesong. gruppen ønsker å få til et samarbeid med Skjervøy 

om dommer/trener kurs til barneidretten. Det har vært vanskelig å få ungdommer og voksne til å 
melde seg på, til tross for at kursene har vært gratis.   

Har arbeidet med rekruttering, noe økning av medlemstallet. 
Fokus på håndball uke ble arrangert rett etter at gulvet i idrettshallen ble ferdig renovert. 

Håndballgruppa valgte å avlyse håndballskolen i høstferien pga lite påmeldte. Vi valgte å invitere store 

og små til å delta på treninger gjennom hele uken. Og avsluttet det hele med en mini turnering for 
alle deltagerne. Slik vi ser det var det så vellykket at vi ønsker å satse på det til neste år i stedet for 

håndballskolen. 

Orientering: Gjennomført planlagte lokale treningsløp. 

 

Økonomi 

Nordreisa IL: 
Totalregnskapet (2015 i parentes) for Nordreisa IL viser et positivt driftsresultat på kr. 

837.990,11 (kr. 191.227,88). Brutto omsetning var på kr. 5.306.628,99 (kr. 3.954.160,00) 

inkl. interne avregninger. Laget fremstår som meget solid med en bokført egenkapital på kr. 

4.559.144,59 (kr. 3.721.154,48). Bankinnskudd og kontanter utgjør kr. 3.739.717,82 (kr. 

2.955.697,53). 
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Hovedlaget:  

Hovedlaget bokfører et overskudd på kr. 83.161,59 (kr. 45.596,49). Egenkapitalen er på kr. 

353.251,65 (kr. 270.090,06).  

 
Resultatregnskap med balanse 

Se vedlegg 

 

Revisors beretning 

Se vedlegg 

 

Kontrollkomiteens beretning 

Se vedlegg 

 

Medlemstall for 2016. 

Utklipp fra medlemssystemet klubbadmin per 31.12.16.ggeruppe Ukjent K 0-5 K 6-12 K 13-19 K 20-25 K 

26- M 0-5 M 6-12 M 1 

 3-19 M 20-25 M 26- Kvinner  

 

Medlemsutvikling 

 

 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 

Antall 

medlemmer 
417 490 502 543 567 607 653 633 677 693 
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Sørkjosen 12.03.17 

 

 

 

 _______________          

 Elin Kaasen     Ragna Hansen 

 Leder      Nestleder 

     

 ________________    ________________  

 Odd Hugo Pedersen    Hilde Nyvoll 

 Styremedlem og sekretær   Leder fotball 

     

            

 Hanne S. Fjellstad    Kjetil Hallen 

 Leder Håndball    Leder ski og skiskyting 

  

 ________________                                       

 Stig Løvlund     Stein Erik Lunde  

 Leder orientering    Leder Sykkel 

  

        

       

           

       


